
 

Marije (R) met voormalig commissielid Maaike 

tijdens een van de vele jeugdevents 

Interview met Marije Frank, voorzitter Commissie Jeugd 

 

Wie is Marije Frank? 

Leeftijd:         49 jaar 

Lid bij T.V. Kontakt:  24 jaar 

Thuissituatie:          Gezin met man en twee kinderen  

Beroep:          Radiotherapeutisch laborant op de afdeling Radiotherapie 

 

 

 

 

Hoe ben je bij T.V. Kontakt en uiteindelijk in de jeugdcommissie terecht gekomen?  

Ik ben gaan tennissen bij TV Kontakt omdat het zo'n gezellige vereniging was. Samen met een 

vriendin speelden we in de omgeving vele toernooitjes en toen sprong T.V. Kontakt eruit met de 

gezelligheid. Na een aantal jaren wedstrijdcommissie in het begin kwamen de kinderen.  

Toen mijn zoon later ook ging tennissen en de jeugdcommissie op zoek was naar nieuwe leden en 

een voorzitter heb ik het stokje overgenomen.  

Alle leuke dingen die voor de jeugd georganiseerd worden gaan niet vanzelf.  

Als iedereen zijn steentje bijdraagt maakt dat de vereniging een vereniging voor ons allemaal. 

Wat doet de jeugdcommissie allemaal?  

Het belangrijkste deel is leuke activiteiten organiseren voor de kinderen, events en toernooitjes. 

Daarnaast zorgen we samen met de trainers voor alle competities, organiseren we 

informatieochtenden voor nieuwe leden en informatieavonden voorafgaand aan de competities.  

Daarnaast brengen we de vereniging en alle activiteiten onder de aandacht via interne mailings en 

extern promoten we de vereniging ook via onze social media kanalen.  

Hoeveel tijd kost het jullie met de commissie om dit allemaal te organiseren? 

Met vele handen is het te doen. Soms zijn er een paar piektijden in het jaar bij de start van het 

seizoen. 

Jij gaat nu stoppen als voorzitter, welk moment of welke activiteit zul je niet snel vergeten?  

Ik heb ervan genoten om met een hele bus vol jeugdleden een dagje naar het ABNAMRO-

tennistoernooi te gaan. Het was de dag dat de storm Ciara over het land waaide, toch spannend 

maar wat hebben we genoten. 

En waar ben je het meest trots op?  

Veel!! Dat alles loopt. De kinderen het naar hun zin hebben tijdens de activiteiten en dat we een 

grote groep van 250 jeugdleden hebben. Dat bijvoorbeeld tijdens de clubkampioenschappen veel 

volwassenen staan te kijken bij de jeugd en daarvan genieten.  

En dat dit goed is voor de hele vereniging waardoor soms ouders gaan tennissen en families T.V. 

Kontakt families worden. 

De Commissie Jeugd zoekt nu een opvolger voor jou en mensen die graag iets voor de jeugd van de club 

zouden willen doen kunnen zich bij jou melden voor meer informatie. 

Wat zou je hen sowieso mee willen geven over het voorzitterschap van de Commissie Jeugd?   

Samen met het bestuur kunnen we de jeugd van TV Kontakt op de kaart zetten in Haarlem en 

omgeving en dat je een grote spil bent in de vereniging. Je hebt te maken met kinderen, ouders, 

trainers, andere commissies, Sportcafé De Bruijnerie en het secretariaat.  

Al met al dus heel gezellig en het geeft een hoop energie en voldoening wanneer er weer zoveel blije 

kinderen over het park rennen. 


